



WELCOME – Medica 2013

Düsseldorf

It is a pleasure to welcome you aboard our hotelship during this fair.
Wir freuen uns, Sie zu dieser Messe an Bord unserer Schiffe begrüßen zu dürfen

Ship address, contact and mooring location are as below:
Liegeplatz, Anschrift und Kontaktdaten des Schiffes:

All mooring positions refer to the map on our website:
MEDICA 2013

All mooring positions refer to the map on our website:
<http://www.crossgates.co.uk/90-0-medica-2013.html>

Amadeus Royal

Address: Hafen Neuss (position no. 10)
Tel: +43 664 812 92 09
Email: amadeus.royal@lueftner-cruises.com

Rembrandt van Rijn:

Address: Hafen Neuss (position no. 10)
Tel. No: +31 631 746 331
email: rembrandtvanrijn@me.com



River Princess:

Address: Hafen Neuss (position no. 10)
Tel No: +49 152 226 999 60
Fax: +49 152 226 999 64
email: riverprincess@uniworld.ch

Rhein Prinzessin

Address: Hafen Neuss (position no 10)
Tel: +31 613 121 608
Email: rhein.prinzessin@schipperij.nl

Additional ships services/Zusätzliche Serviceangebote der Schiffe

All ships provide laundry service (no dry-cleaning) and offer a small evening menu in the bar/ lounge area.

Alle Schiffe bieten einen Wäscheservice (keine chemische Reinigung) an. Zudem wird abends eine kleine Menukarte im Bar/Lounge Bereich angeboten.

Getting to the fair: /Weg zur Messe

During the time of the fair you can use the public transportations of the VRR with your exhibitor entry card and your visitor entry card. **Between Oberkasseler Bridge and Theodor-Heuss- Bridge you will find a bus shuttle (Line 895) from the hotelships to the fair. The bus stops and the schedule will be shown at your hotelship.**

There will also be a bus shuttle service from Hafen Neuss to the Fair in the morning and a return in the evening. The bus stops and the schedule will be shown at your hotelship.



Während der Messe, können Sie die öffentlichen Verkehrsmittel des VRR mit Ihrem Ausstellerausweis und der Besuchereintrittskarte benutzen. **Zwischen Oberkassler Brücke und Theodor-Heuss-Brücke wird auch ein Pendelbus, Linie 895, von den Hotelschiffen zur Messe verkehren. Die Haltestellen und Abfahrtszeiten liegen auf den Hotelschiffen aus.**

Von den Anlegestellen in Neuss werden Shuttle-Busse angeboten, die morgens und abends zwischen Messe und den Schiffen im Hafen Neuss pendeln. Informationen zu den Bushaltestellen und die Fahrpläne werden auf den Schiffen ausgelegt.

Public parking: Public parking is available close to the hotelships.

Öffentliche Parkplätze: *Öffentliche Parkplätze sind in der Nähe vorhanden*

Please don't hesitate to contact us for any further information.

We wish you a successful fair.